
POSICIONAMENT DEL CONSELL D’ALCALDES DE L’ALT URGELL 
RESPECTE LA PROPOSICIÓ DE LLEI DE CREACIÓ DE L’AGÈNCIA DE LA 
NATURA DE CATALUNYA 

 

Davant de la imminent aprovació de la proposició de llei de creació de l’Agència 
de la Natura de Catalunya per part del Parlament de Catalunya, el Consell 
d’Alcaldes de l’Alt Urgell, reunit per via telemàtica el 29 de maig, exposa: 

- Que pràcticament cap dels nostres ajuntaments havia tingut coneixement 
de la tramitació d’aquesta llei ni del seu contingut. 
 

- Que els darrers dies els alcaldes hem mantingut reunions al respecte amb 
el conseller de Territori i Sostenibilitat i amb el director general de 
Polítiques Ambientals i Medi Natural, amb el diputat Francesc Viaplana i 
amb representants de Boscat. A més, molts alcaldes han recollit 
informacions diverses que s’han posat en comú entre tots. 
 

- Que considerem que en la tramitació d’aquesta proposició de llei hauria 
estat desitjable el diàleg directe i la recerca del màxim consens amb el 
territori, especialment en el cas de comarques com l’Alt Urgell, en què el 
patrimoni natural hi té una rellevància màxima, tant per la importància del 
nostre sector primari com des del punt de vista d’atractiu turístic.  

 
- Que amb tota la informació que disposem fins ara creiem que hi ha dubtes 

o matisos que caldria que en l’articulat de la proposició de llei quedin més 
clars. 

 

Per tot plegat, en adrecem als grups parlamentaris impulsors d’aquesta 
proposició de llei, i que són el grup de Junts per Catalunya, grup Republicà, grup 
de Socialistes i Units per Avançar, i grup de Catalunya en Comú Podem, i els 
demanem: 

 
- Que abans de portar al Ple del Parlament la votació de la Proposició de 

Llei de creació de l’Agència de la Natura de Catalunya, se’n pugui fer una 
relectura més pausada i reflexiva amb i des dels municipis i les comarques 
on l’Agència tindrà més repercussió. 

 

La Seu d’Urgell, 29 de maig del 2020.  


